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r. Valg af dirigent: Kim Funder blev valgt som aftenens dirigent.

2. Bestyrelsens beretning om det forlObne Ar: Formand, Lars Ottesen,
berettede om det forgange 5r. Bestyrelsesmedlem, Hanne Pontoppidan,
berettede om "Det Gronne Udvalgs" arbejde med at forskgnne
Gabelsparken.
Beretningen blev enstemmigt vedtaget.

:. Aflaggelse af regnskab: Regnskabet blev enstemmigt vedtaget.

+. Rettidigt indkomne forslag: Bestyrelsens forslag (forslag 2) blev bragt
til abtemning. Afutemning var skriftlig og anonym. 29
stemmeberettigede deltager var modt op.
Resultat af afstemning: 23 stemte for forslaget - 6 stemte imod.
Forslaget om en engangsbetaling p3 f OOO kr. pr. grundejer er dermed
vedtaget.

Forslag nr. 1 blev ikke sat til afstemning.

s. Fremlaggelse af budget og fastsattelse af kontingent: Uandret
kontingent pd 1000 kr. blev enstemmigt vedtaget.

6. Fastsattelse at formandshonorar: Formandshonoraret foreslSs
uendret - 2000 kr, Dette blev enstemmigt vedtaget.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer:
Bestyrelsesmedlemmer pE valg :

Bente Gjerlevsen (Genvalgt for 2 Srig periode)
Flemming Bodilsen (Genvalgt for 2 trig periode)

8. Valg af bestyrelsessuppleanter:
Anne Ditlevsen (Genvalgt)
Kim Jensen (Genvalgt)

9. Valg af revisor:
Benedicte Hjalting (Genvalgt)

10. Valg af 1. revisor suppleant:
Jes Nielsen (Genvalgt)

11. Fastsattelse af kasserens honorar:
Honoraret foreslEs til 4500 kr. - vedtages enstemmigt.

12. Evt.
- Der ytres onske om, at der s8s nye grasfrg ved stamvejen, da

gresarealerne er fyldt med mos.
- Der ytres gnske om skraldespande i Gabelsparken - seerligt ved

legepladsen.
- Der ytres onske om mulighed for trafeldning af de to furretraer ved

gSrdhavehusene.
- Der ytres snske om etablering af hajtander i Gabelsparken pga.

potentiel fare ved hojre vigepligt.
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- Der gores opmerksom p3, at slidtagebelegningen p3 stamvejen er
meget slidt.

gives ros for "Det Gronne Udvalgs" arbejde.
:yrelsen har efterspurgt optegning af fodgengerfelterne i
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G ru ndejerforen ing Ga belspa rken
Bestyrelsens beretn ing 2022

Tak for ordet.

2021blev et anderledes ir grundet Corona situationen.

Generalforsamling 2021blev gennemfsrt 14. oktober, med godkendelse af reviderede
vedtregter og godkendelse af oplregget til "forsksnnelse og vedligehold af
Gabelsparkens trreer og gronne omrider"

Vi har afholdt 7 bestyrelsesmsder og 4 moder med Vej og park.

Sidste hr 2021, skiftede vi til en ugentlig grasklipning med flot resultat, si det
fortsretter vi med i 2022.

Angiende legepladsen, har Vej og Park indikeret at renovering af legepladsen kan
komme pi budgettet for 2023

Msderne med Vej og Park drejede sig om Cykelsti projektet og projekt Trreer i
Gabelsparken, Hanne vil give en status opdatering p6 trrprojektet.

Bogehekken langs Gabelsvej er fiernet pA grund af cykelstiprojektet.
Vej og Park foreslAr at der etableres en bogehrek langs den nye cykelsti, bestiende af
et hegn af RIO net med bagpirhver side. Bestyrelsen har sagt ja til losningen.

Bestyrelsen har en dialog med Vej og Park angiende den invasive plante japansk
pileurt. Planten er mest synlig pi legepladsen.

Esbjerg kommune har ikke en officiel plan, men vores henvendelser er resulteret i at
Vej og Park har skiret Pileurten pi legepladsen ned.
Det er dog uvist hvorledes man pA lang sigt vil bekrempe planten.
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